



September 16<sup>th</sup>, 2021

### **Rule of Law Society Board of Directors Announcement**

The Rule of Law Society is pleased to announce the following appointment to the Board:

Mr. Qidong Xia is appointed as Chairman of the Board of Directors of Rule of Law Society effective September 16<sup>th</sup>, 2021.

Ms. Ping Tang is appointed as President of the Board of Directors of Rule of Law Society effective September 16<sup>th</sup>, 2021.

Mr. Shuai Guo is appointed to the Board of Directors of Rule of Law Society effective September 16<sup>th</sup>, 2021.

Ms. Min Chen is appointed to the Board of Directors of Rule of Law Society effective September 16<sup>th</sup>, 2021.

### **法治社會董事會公告**

法治社會董事會很榮幸的宣布以下任命：

Qidong Xia 先生被任命為法治社會董事會董事長，於 2021 年 9 月 16 日生效。

Ping Tang 女士被任命為法治社會董事會總裁，於 2021 年 9 月 16 日生效。

Shuai Guo 先生被任命為法治社會董事會成員，於 2021 年 9 月 16 日生效。

Min Chen 女士被任命為法治社會董事會成員，於 2021 年 9 月 16 日生效。

特此通告。

Sincerely,

Rule of Law Society